



WEDDING

婚典



Valid Date: Till Dec 31, 2019 (Exclusive of Public Holidays and Lucky Days)

使用日期: 至2019年12月31日(除法定节假日和好日子外)

## 活动内容 Contents:

### 甜蜜礼遇 Sweet Package

婚宴包价: 人民币52,999元(此价格已包含10%的服务费和6%的政府税费)

Wedding Package: RMB 52,999元(Inclusive of 10% surcharge & 6% VAT)

#### 优惠特享 Benefits:

1. 提供10桌酒席, 超出桌数按人民币 4,388元/桌收费  
Inclusive of 10 tables of 10 persons. Any extra table will be charged at RMB4,388 per table
2. 每桌包含1瓶红酒及2瓶软饮  
Inclusive of 1 bottle of red wine and 2 bottles of soft drink
3. 提供音响及无线麦克风2支  
Inclusive of sound equipment with two microphones
4. 超清LED屏使用一次/场  
Inclusive of one time use of LED Backdrop on wedding day
5. 提供独立的新娘化妆间  
Inclusive of a separate dressing room for the bride
6. 提供豪华房一间一晚, 含翌日双人自助早餐二份  
Inclusive of one night stay at a Deluxe Room with breakfast for two persons



## 浪漫礼遇 Romantic Package

婚宴包价：人民币59,999元(此价格已包含10%的服务费和6%的政府税费)

Wedding Package: RMB 59,999 (Inclusive of 10% surcharge & 6% VAT)

优惠特享 Benefits:

1. 提供15桌酒席,超出桌数按人民币3,588元/桌收费  
Inclusive of 15 tables of 10 persons. Any extra table will be charged at RMB3,588 per table
2. 每桌包含1瓶红酒及2瓶软饮  
Inclusive of 1 bottle of red wine and 2 bottles of soft drink
3. 提供音响及无线麦克风2支  
Inclusive of sound equipment with two microphones
4. 超清LED屏使用一次/场  
Inclusive of one time use of LED Backdrop on wedding day
5. 提供独立的新娘化妆间  
Inclusive of a separate dressing room for the bride
6. 提供豪华房一间一晚,含翌日双人自助早餐二份  
Inclusive of one night stay at a Deluxe Room with breakfast for two persons

## 特别礼遇 Special Package

人民币2,688元/桌, 15桌起订, 周一至周五中午或周末晚上时段可用。(此价格已包含10%的服务费和6%的政府税费)

RMB 2,688 / table (for 10 persons use), minimum booking of 15 tables (Inclusive of 10% service charge & 6% VAT applicable for dinner on weekend and lunch on weekdays).



---

MARCO POLO

WUHAN

武汉马哥孛罗酒店

中国湖北省武汉市江岸区沿江大道159号 邮编: 430017 电话: (86 27) 8277-8888 传真: (86 27) 8277-8866  
159 Yan Jiang Avenue, Jiang An, Wuhan, Hubei, P. R. China 430017 Tel: [86 27]8277 - 8888 Fax: [86 27] 8277-8866  
wuhan@marcopolohotels.com www.marcopolohotels.com

酒店官方微信 Official WeChat ID: marcopolowuhan